

**Møde den: 27.06.2017 kl. 10-12**  
**1443/313 og 7210/b101**  
**VEST båndmøde**

**REFERAT**

**Deltagere:** Jesper Sølund Hansen (ordfører/AR), Lisette Prins (HE), Anne Christine Teglborg (AU UDD), Michael Mejlgaard Udby (BSS), Eva Kvistgaard Arent (ST) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

<b>Punkt 1</b>	<b>Til orientering (10 min)</b>
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	Michael oplyste, at det bliver Jesper Qvistgaard (afsnitsleder for Aarhus BSS International), som overtager hans plads i båndet fra august.

Dato: 27.06.2017  
Ref: EHL

Side 1/3

<b>Punkt 2</b>	<b>Pilotforsøg til at forbedre grønlandske studerendes gennemførelse af videregående uddannelser i Danmark</b>
Beskrivelse	V/Anne  Se bilag i mappe
Referat	Ministeriet opfordrer uddannelsesinstitutionerne til at lave projekter med henblik på at forbedre vilkårene for grønlandske studerende og frigiver til dette formål en projektpulje på 500.000. Bolden ligger hos VEST.  Michael, som jo allerede har prøvet kræfter med området, påpegede, at dansk sprogkompetence er et oplagt indsatsområde. Der blev i den forbindelse reflekteret over, om danske mentorer vil kunne gøre en forskel i forhold til sprogindlæringen.  Anne nævnte, at man ville kunne købe ydelse fra Rådgivnings- og støtteenheden.

	<p>Der er også mulighed for at engagere LærDansk.</p> <p>Michael sender sit materiale til Anne, som laver oplæg til et projekt indenfor sprogkompetence. Behandles på VEST 8. august.</p>
--	---

<b>Punkt 3</b>	<b>Maksimal studietid og påvirkning i VEST</b>
Beskrivelse	<p>v/Jesper</p> <p>Input til og udarbejdelse af udkast til brev om maksimal studietid – se mail fra Sarah Barfoed den 16/6-2017</p>
Referat	<p>ST udsender et varsel et par måneder før udmeldelse, mens HE og BSS mener, at der på dette tidspunkt allerede er varslet tilstrækkeligt, hvorfor der ikke er behov for yderligere info. AR har ikke besluttet sig endnu.</p> <p>Brevet er ret langt og sagstungt. VEST opfordrer til at holde brevet så enkelt som muligt. Det kan desuden overvejes, om afsnit om midlertidig indskrivning skal tages ud.</p>

<b>Punkt 4</b>	<b>Anvendelse af O:\FA_Vest-Arbejdsgrupper</b>
Beskrivelse	v/Michael
Referat	<p>Michael og Damian har opbygget mappesystem. Der skelnes mellem færdige- og arbejdsdokumenter. Formålet er at skabe ramme for et arbejdsfællesskab, hvor man deler dokumenter og etablerer en fælles ”hukommelse” på tværs af VEST, så betingelserne for opgaveoverdragelser forbedres. Det er lederens rolle at sikre, at mapperne bliver brugt.</p> <p>I forlængelse af det nye mappesystem skal vi have klarlagt medarbejdernes ophavsrettigheder til, hvem der ”ejer” rettingerne til produkter (fx slides, modeller og lignende) – medarbejderen eller afdelingerne. Esben undersøger sagen.</p> <p>Kvalitetsgruppen udarbejder retningslinjer for brugen af mappesystemet.</p>

<b>Punkt 5</b>	<b>Evt. (10 min)</b>
Beskrivelse	V/Anne  Båndet får besøg af Berit Eika den 8. august. Opdrag: Hvad rører der sig i VEST
Referat	På basis af båndets diskussion har Anne sammenfattet et program for mødet <ul style="list-style-type: none"> <li>- En kort præsentation af interessante tiltag på hvert fakultet + fælles (et slide hver). (ALLE)</li> <li>- Oplæg til dialog – temaer på slides. Vi taler frit ud fra stikordene: Værdisæt og tilgang, informationsoverload, troværdighed, opsøgende vejledning, studiestartsstrategi, karriere... (ACT/ESBEN)</li> </ul>

<b>Punkt 6</b>	<b>Evt. (10 min)</b>
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	Ny ordfører i efteråret: Anne

### **Kommende dagsordenspunkter:**

Møde med Berit Eika

### **Kommende møder:**

Dato	Tid	Sted
08.08.2017	*11-12	Berit Eikas kontor
18.08.2017	10-12	1611-048 (Lisette)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag.